
Za samoupravljanje
skrbimo vsak dan!

Konec marca so z letno se-
jo občinskega sindikalnega
sveta pregledali svoje lansko
delo in sprejeli programske
usmeritve za letošnje tudi
predsedniki konferenc osnov-
nih organizacij zveze sindika-
tov iz delovnih organizacij in
predsedniki koordinacijskih
odborov sindikata v sestav-
Ijenih organizacijah združe-
nega dela. Sprejeli so tudi po-
slovnik o organizaciji in delo-
vanju občinskega sindikalne-
ga sveta in njegovih organov
ter obravnavali analizo lan-
skega uresničevanja resolu-
cije o družbenoekonomskem
razvoju Bežigrada.

»O samoupravljanju veliko
pišemo in govorimo, storili pa
smo premalo, da bi se tudi de-
jansko uveljavilo,« je dejal
med drugim Edo Krofl, pred-
sednik občinskega sindikalne-
ga sveta, ko je tekla beseda o
delu občinskega sveta zveze
sindikatov in njegovih organov
v obdobju med majem 1982 in
letošnjim marcem. Na lanskih
kongresih so si bili sindikalisti
enotni, da je večina težav na-
stala tudi zato, kot je dejal to-
variš Krofi, ker smo dopustili,
cta so nam nekateri izrinili sa-
moupravljanje iz vsakodnev-
nega dela in prakse. »Preveč
se moramo ubadati z vsako-

dnevnimi težavami, tako da
zmanjkuje akcije za usmerja-
nje in razvoj samoupravlja-
nja,- je dejal.

Priprave na lanska kongresa
slovenskih in jugoslovanskih
sindikatov so bile za Bežigra-
dom zelo uspešne. O kongre-
snem gradivu so razpravljale

vse delavske sredine. Nekoliko
manjši odmev so naletele lani
tiste zahteve sindikalnih delav-
cev v organizacijah združene-
ga dela, ki so terjale večjo od-
govornost poslovodnih in stro-
kovnih delavcev Nekateri so
svoje planske dokumente s
stabilizacijsko ovrednotenim
gospodarjenjem predložili šele
v bilanci za lansko leto. Z le-

tošnjo akcijo »zaključni raču-
ni« pa so sindikati naredili ka-
kovosten premik naprej pri ob-
veščanu in odločanju delavcev
o njihovih delovnih rezultatih.

»Ljudje so se v vseh delov-
nih sredinah vključili v stabili-
zacijska prizadevanja, vendar
bomo morali na nekaterih po-
diočjih življenja in dela še pre-
broditi razkorak med beseda-
mi in dejanji«, je dejal Edo
Krofl Veliko dela čaka pri
spreminjanju delovnega in
obratovalnega časa. prj pove-
čanju produktivnega zaposlo-
vanja in proizvajanja za izvoz
ter na področju delitve dohod-
ka po delu in rezultatih dela.
so menili sindikalni delavci.
Ugotovili so tudi, da med sin-
dikalnimi aktivisti še vedno ni
dovolj zanimanja za družbeno-
politično izobraževanje. Brez
znanja in napotkov pa delo v
osnovnih organizacijah zveze
sindikatov ne more biti
uspešno.

Na letni seji so izvolili tudi
dva nadomestna člana občin-
skega sindikalnega sveta. To
sta LEOPOLD GRIU, varnostni
inženir v delovni skupnosti po-
slovne skupnosti Magos ter
STANE MAJHEN, vodja tehno-
loške priprave dela v IMP-jevi
delovni organizaciji Klimat
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V sklopu široke javne
razprave o novem zakonu
o pokojninskem in invalid-
skem zavarovanju je pred-
sedstvo občinskega sindi-
kalnega sveta organiziralo
skupno sejo vseh odborov
sindikatov dejavnosti. Na
seji enajstega aprila so
delegati iz osnovnih sindi-
kalnih organizacij predsta-
vili pripombe iz svojih de-
lovnih sredin. Skupaj s so-
cialistično zvezo so jih str-
nili v enoten dokument.


